
 

 

 

En ple extraordinari celebrat el passat 31 de maig, 

es portava a votació la licitació de l’obra de millora 

i reordenació de la zona esportiva municipal. 

El projecte d’aquesta millora va ser aprovat el 

passat 28 de març de 2022 per unanimitat de tots 

els regidors de l’Ajuntament de Torrelavit, amb el 

vot favorable també dels regidors de Junts Per 

Torrelavit, entenent que aquest era un projecte 

important i necessari que 

donava ús a la zona ocupada 

per la pista de tennis i 

ordenava tota la zona 

esportiva en general, inclòs 

l’aparcament. 

No obstant, en aquesta 

aprovació, el grup municipal 

de Junts per Torrelavit vàrem 

sol·licitar es tinguessin en 

compte i s’estudiessin dues propostes. La 

primera d’elles era l’execució de l’obra per 

fases, atenent que l’import total de l’obra és molt 

elevat 317.653,93€ i que l’actual situació 

econòmica i d’inflació no garanteix que aquesta es 

pugui tancar finalment per aquest import. 

Per altra banda, sol·licitàvem a l’equip de govern 

que estudiés la ubicació de la zona 

d’aparcament d’autocaravanes a un altre espai 

públic on es pogués donar cabuda a més 

vehicles, el projecte només incorpora dues places 

d’aparcament i considerem que és insuficient i que 

no justifica el cost necessari per a la instal·lació 

dels serveis. 

Arriba el moment de la votació de la licitació de 

l’obra en la sessió plenària del dia 31, SENSE 

TENIR RESPOSTA UNA VEGADA MÉS a les 

nostres propostes. 

L’equip de govern 

porta a votació 

l’execució de l’obra 

no només sense 

tenir-les en compte 

sinó sense ni tant 

sols explicar-nos 

quin és el motiu que 

ho justifica. 

Ens sorprèn també, que en el plec de condicions 

es prioritzi exageradament la finalització de l’obra 

abans del proper 15 de novembre, en lloc de 

prioritzar criteris de millora de la qualitat, que 

com ja s’ha vist en la reforma del pavelló 

municipal, això ens pot portar a deficiències en 

l’execució de l’obra. Quin és el motiu que hi ha al 

darrera d’aquesta pressa en l’execució de l’obra? 
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Des del grup municipal de VIT ens exposen, 

durant la sessió plenària, que aquest projecte neix 

de les propostes més votades en els pressupostos 

participatius  i que “estirant del fil hem arribat a 

aquest projecte”. D’un projecte de 38.000€ 

arribem a un nou projecte de 317.653,93€. 

Entenem que aquest és un projecte de clara 

voluntat política, que en cap cas es pot justificar 

agafant com a argument la participació ciutadana 

sorgida dels pressupostos participatius. 

En relació a aquest darrer argument, manifestem 

que si realment es té en compte la participació 

ciutadana, l’execució per fases d’aquest projecte 

podria permetre fer front a una disminució de 

preu de la taxa d’escombraries, tal i com s’ha  

 

 

sol·licitat per instància a l’Ajuntament de Torrelavit 

per prop de 200 veïnes i veïns , això seria realment 

tenir en compte la participació ciutadana. 

Davant d’aquesta reflexió, l’alcalde Manuel 

Raventós es va limitar a contestar-nos que 

“aquest no és l’objecte de debat d’avui”, 

aquesta és la forma d’escoltar i estudiar les 

propostes de l’actual equip de govern de 

l’Ajuntament de Torrelavit. 

Davant de tot l’exposat, votem en contra de la 

licitació d’aquesta obra. Estem a favor del projecte, 

estem a favor de la millor de la zona esportiva, 

però pensem que hi ha altres formes de portar a 

terme aquest projecte per un bé de tot el poble de 

Torrelavit.

 

El passat dia 20 d’abril va venir a Torrelavit l’honorable conseller Roger Torrent.  

 

És bo que el govern visiti i conegui de primera mà quina és la realitat del país tot visitant cada poble i els 

sectors diversificats que formen el seu teixit econòmic.  

 

La visita que el conseller Torrent va fer a les instal·lacions de Cartonajes Font va ser il·lustradora del 

potencial industrial de Torrelavit, així com les visites que es varen fer a diferents comerços.  
 

És comprensible que en un desplaçament així no es puguin visitar totes les indústries i comerços del nostre 

poble. Tots ells importants i significatius de diferents sectors, però el que no s’entén és que no s’informi 

d’aquesta visita a tot el teixit econòmic de Torrelavit; empreses, comerços, autònoms…de la vinguda del 

conseller i que es faci per manera que tothom qui vulgui tingui la possibilitat de parlar amb el representant 

del govern de la Generalitat ni que sigui uns minuts.  

 

En el cas que ens ocupa lamentem que no s’aprofités la recepció que es va fer a la sala de plens de 

l’Ajuntament per fer aquesta trobada, cosa que hauria estat una bona oportunitat per prendre el pols a tots 

els nostres industrials, comerciants i emprenedors.  

 

Com sempre és només una qüestió de ganes de fer-ho.

  

VISITA DEL CONSELLER D’INDÙSTRIA, COMERÇ I TURISME A TORRELAVIT 

MILLORA DE LA ZONA ESPORTIVA, PERQUÈ HI HA PRESSA EN LA SEVA EXECUCIÓ? 



  

 

El passat diumenge 12 de juny es va inaugurar la remodelació de la plaça del c/Molí, un projecte treballat 

i aprovat per l’anterior equip de govern de l’Ajuntament de Torrelavit. Celebrem aquest fet i que la feina 

realitzada en la preparació d’aquest projecte per l’equip de Junts Per Torrelavit hagi vist la llum i sigui una 

realitat. 

 

 

 

 

 

 

 

Aprofitem també per felicitar al Sr. Jordi Cuyàs i Romero, autor de l’escultura d’homenatge als donants de 

sang de Torrelavit, enhorabona pel treball realitzat i també, un agraïment molt especial a tots els donants 

que amb el seu gest altruista donen vida a moltes persones.  

 

 

Des que hem iniciat aquest any 2022, s’han celebrat dos plens ordinaris -14/02/22 i 02/05/2022- en els quals 

hem formulat 44 preguntes i 13 precs, en relació a les actuacions de l’equip de govern –ERC i VIT- de 

l’Ajuntament, dels que en destaquem els següents: 

- Esmerçar tots els mitjans per solucionar els problemes d’enllumenat de la Pineda Nova (prec 

14/02/22), reiterant-se com a pregunta en el ple de 2 de maig de 2022, per continuar el mateix 

problema 3 mesos després. 

- Contractar de forma directa la redacció del projecte de re urbanització de Terrassola, i no 

mitjançant el Catàleg de Serveis de la Diputació de Barcelona, per tal de poder-lo presentar en una 

de les convocatòries d’ajuts del Next Generation (prec 14/02/22). 

- Pregunta sobre un burofax enviat a l’empresa adjudicatària de les obres del pavelló per unes 

deficiències en l’execució d’aquestes. (Ple 2/5/22). 

- Proposta de revisar la segona fase del projecte de biomassa de Torrelavit que donaria servei al 

Casal de Cultura i l’Ajuntament per poder presentar en la subvenció Renovables 2030 aprovada per 

la Diputació de Barcelona (Ple 2/5/22). 
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- Proposta d’impartir cursets destinats al col·lectiu de la gent gran per a poder utilitzar els caixers 

automàtics de les entitats bancàries i aprendre a relacionar-se amb elles de forma telemàtica, davant 

la possibilitat que es pugui retirar el caixer automàtic del poble. (Ple 2/5/2022). 

- Retirar els arbres morts de la façana d’entrada del polígon industrial de Torrelavit i reconsiderar 

una nova integració paisatgística. (Ple 2/5/22). 

- Actuar en el sot de les Casetes de Can Respall perquè l’actuació realitzada no ha estat més que 

un pedaç que no ha resolt el problema que tenen els residents del nucli. (Ple 2/5/22). 

Podeu consultar la totalitat de les preguntes i precs formulats consultant les actes de cada ple disponibles 

al següent enllaç: https://www.torrelavit.cat/ajuntament/ple-municipal 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

LA NOSTRA ACTIVITAT 

 

FEM-HO JUNTS 

Si vols estar al corrent de la nostra tasca a l’Ajuntament de Torrelavit, pots seguir-nos al nostre canal de 
Telegram, mitjançant el següent enllaç o bé utilitzant el codi QR. 

 
https://t.me/JuntsperTorrelavit 

 


